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Zápis z jednání školské rady Masarykovy ZŠ ze dne 9.4.2025 
 

Přítomni: 

Zástupci zaměstnanců školy: Mgr. Markéta Kadlecová, Mgr. Hana Sieglová 
Zástupci zřizovatele: Pavla Fischerová, Alena Kolovrátková 
Zástupci rodičů: Magda Kavková 
Omluveni: Jan Šafra 
Hosté: Mgr. Štěpánka Rajová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Dotazník 

3. Rozpočet 

4. Volby do Školské rady 

5. Různé 

 
1. Zahájení 

Zahájení jednání školské rady v 18.00 
 

2. Dotazník 

Členové školské rady hlasovali k 27.1. o výběru dotazníku. Rozhodovali mezi dotazníkem 

„mapa školy“ od fy Scio a dotazníkem „základní dotazník“ od fy Kalibro. Na základě hlasování 

byl vedení školy doporučen dotazník „mapa školy“ od fy Scio. 

 

Dotazníkové šetření proběhne elektronicky v průběhu května. 

 

Byl diskutován i dotazník, ve kterém by vždy na konci roku žáci hodnotili jednotlivé učitele. 

V letošním roce bude toto obsahem dotazníku „mapa školy“, pro další roky by bylo dobré 

takovýto dotazník připravit.  

 

3. Rozpočet 

Školská rada projednala na základě podkladů zaslaných paní ředitelkou v 01/2025 rozpočet na 

tento kalendářní rok. Jednalo se o dokumenty „Návrh rozpočtu ZŠ na rok 2025 – snížená 

varianta“ – rozpočet předaný zřizovateli; podklady k projektu Šablony I. včetně plnění (projekt 

končí v 08/2025) a „Závazné ukazatele rozpočtu na rok 2025“ z MHMP. 

 

4. Volby do školské rady 

Stávající školské radě končí mandát v 05/2025. Byli osloveni rodiče a učitelé pro nominaci 

nových členů ŠR. Svou kandidaturu potvrdilo 7 rodičů a 3 učitelé. Jakmile všichni kandidáti 

zašlou své „volební motto“ a případně fotografii, budou volby vyhlášeny.  

 

5. Různé 

Na listopadové ŠR byl diskutován rozvoj mezitřídní spolupráce v rámci ročníků a výuky 

jednotlivých předmětů (např. matematika a cizí jazyky). Jednalo se možnost na 1 stupni např. 

1x měsíčně přerozdělit žáky napříč ročníkem na základě jejich úrovně/motivace a pracovat tak 
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s výkonnostně vyrovnanou skupinou. Zde pak podle potřeby dosažené znalosti více upevňovat, 

nebo se naopak věnovat nestandartním úlohám pro další rozvoj znalostí a motivace.  

Paní učitelka Sieglová toto diskutovala s kolegyněmi na pedagogické radě a ŠR informovala, že 

pro zavedení takovýchto hodin nenašla podporu. Proběhla další diskuse na toto téma. Tento 

koncept se na škole opakovaně řeší již od dob pana ředitele Černého.  

Diskutovalo se i o možnostech zavedení například placených kroužků, které by děti více 

rozvíjely. Dle paní ředitelky je velmi těžké nalézt pro vedení takových kroužků lektora. V příštím 

roce například již nebude z tohoto důvodu probíhat kroužek programování.  

Paní Kavková se dotazovala na možnost zavést pro 1. a 2. třídu k jedné školní hodině angličtiny 

ještě druhou, formou placeného kroužku. Paní ředitelka se snaží oslovovat možné lektory, 

zatím také neúspěšně.  

Paní Kolovrátková se dotazovala na školní přípravu na přijímací zkoušky. V 8. a 9. třídě jsou 

volitelné předměty „Seminář z ČJ a M“, který je doporučován zájemcům o studium na 

gymnáziu. Škola do minulého roku nabízela i přípravu na přijímací zkoušky, z důvodu velmi 

malého zájmu (cca 6 žáků) však již letos toto nabízeno nebylo. Dle paní ředitelky si většina žáků 

řeší přípravu na přijímací zkoušky mimo školu.  

 

Termín dalšího jednání ŠR: příští jednání proběhne po volbách do ŠR v novém složení 
 

Zapsala: Magda Kavková 


